
Current interest rates are mentioned below and are subject to change. 

Funds above AED 300,000 in the NEO Plus Savings Account will not earn any interest.

NEO Plus Savings Account is a variant of Easy Saver Account. As such the Terms and Conditions 
associated with the Easy Saver Account will apply to NEO Plus Savings Account too and can be accessed 
at Mashreq.com/tnc.

Illustration of interest calculation
Interest is paid on average monthly balance and is credited at end of every month

No interest is paid in a given month where 2 or more debits are made from the NEO Plus Savings Account

No interest is paid if the average monthly balance is less than AED 35,000

Please note: The interest calculation is for illustrative purposes only. The actual interest amount will depend on the number of 
calendar days in the month.

Mashreq NEO is part of Mashreqbank PSC a Bank that is regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates. Version: September 2024

NEO Plus Savings Account Interest Rates

Illustration

Average Monthly balance = AED 50,000

50,000 x 4.5% x (30/360) = AED 187.5Monthly interest =

Average Monthly balance = AED 350,000

Average Monthly balance = AED 30,000

1.

2.

3.

Savings amount (AED)

35,000 to 300,000

Interest rate (per annum)

4.50%

300,000 x 4.5% x (30/360) = AED 1,125Monthly interest =

0Monthly interest =



تم توضيح معدلات الفائدة الحالية أدناه وهي خاضعة للتغيير.

لن يتم اكتساب أي فائدة على الأموال التي تزيد عن 300,000 درهم في حساب التوفير نيو بلس.

إن حساب التوفير نيو بلس هو أحد أشكال حساب التوفير إيزي سيفر، ولذلك، سيتم تطبيق الشروط والأحكام المرتبطة بحساب 
. Mashreq.com/tnc التوفير إيزي سيفر على حساب التوفير نيو بلس أيضاً ويمكن الاطلاع عليها من خلال

توضيح احتساب الفائدة
يتم دفع الفائدة على متوسط الرصيد الشهري وتضاف في نهاية كل شهر

لن يتم دفع الفائدة في حال إجراء عمليتي خصم أو أكثر في الشهر من حساب التوفير نيو بلس

لن يتم دفع الفائدة في حال كان متوسط الرصيد الشهري أقل من 35,000 درهم 

يرجى الملاحظة: أن مثال احتساب الفائدة هو لأغراض الإيضاح فقط. علماً أن مبلغ الفائدة الفعلي يعتمد على عدد الأيام التقويمية في الشهر.

الإصدار: سبتمبر 2024المشرق نيو جزء من بنك المشرق ش.م.ع، وهو بنك مرخص ويخضع لرقابة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

معدلات الفائدة على حساب التوفير نيو بلس

التوضيح

متوسط الرصيد الشهري = 50,000 درهم

50,000x%4.5 x(360/30)= 187.5 درهم =الفائدة الشهرية 

متوسط الرصيد الشهري = 350,000 درهم

متوسط الرصيد الشهري = 30,000 درهم

.1

.2

.3

مبلغ التوفير (بالدرهم)

من 35,000 إلى 300,000

معدل الفائدة (سنويًا)

%4.50

300,000 x%4.5  x(360/30)=1,125 درهم =الفائدة الشهرية 

0 =الفائدة الشهرية 


